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内容概要

　　《初中全程导学导练：英语（9年级全）（人教新目标）》与相应的《英语》（九年级）教科书
配套，设“学习目标”、“课文解析”、“课时训练”和“单元自测”四个栏目。
“学习目标”列出该单元学习所要达到的学习水平；“课文解析”以课时为单位，对该课时学习内容
所涉及的语言点进行详细解析，以帮助学生理解和掌握；“课时训练”以课时为单位，提供给学生训
练的机会，以帮助学生及时掌握所学知识，实现该课时学习的目标。
为了让学生检测自己学习的情况，在每个单元结束后都安排了单元自测题，另有期中、期末测试题。
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书籍目录

Unit 1 How do you study for a test?Unit 2 I used to be afraid of the dark．Unit 3 Teenagers should be allowed tO
choose their own clothes．Unit 4 What would you do?Unit 5 It must belong to Carla．Review of units 1-5九年级
（上）期中测试题Unit 6 I like music that I can dance to．Unit 7 Where would you like to visit?Unit 8 I'11 help
clean up the city parks．Unit 9 When was it invented?Unit 10 By the time I got outside，the bus had already left
．Review of units 6-10九年级（上）期末测试题Unit 11 Could you please tell me where the restrooms are?Unit
12 You're supposed to shake hands．Unit 13 Rainy days make me sad．Unit 14 Have you packed yet?Unit 15
We're trying to save the manatees!Review of units 11-15九年级（下）期末测试题参考答案

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<英语>>

编辑推荐

　　全程指导学习，帮你成就梦想！
学习目标，课文解析，课时训练，单元自测。
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